



UNITED NATIONS OFFICE FOR WEST AFRICA

# UNOWA

BUREAU DES NATIONS UNIES POUR L'AFRIQUE DE L'OUEST

## STATEMENT

### **Mr. Djinnit condemns the renewal of heinous attacks in Nigeria**

**Dakar, 24 July 2014** – The Special Representative of the Secretary-General (SRSG) for West Africa and High Representative of the UN Secretary-General to Nigeria, Mr. Said Djinnit, strongly condemns the killing of civilians perpetrated over the week-end and yesterday reportedly by the Boko Haram group in the town of Damboa, in Borno State, and in Kaduna, in Kaduna State.

Mr. Djinnit expresses his profound outrage at the attacks, which resulted, according to initial reports, in the death of more than 130 people and forced a score number of about 15000 people to move to the Borno State capital of Maiduguri, or to neighbour towns of Biu and Goni.

Mr. Djinnit expresses his condolences to the bereaved families and renews his solidarity and sympathy to the victims, as well as to the Government and the people of Nigeria.

He encourages the Nigerian authorities to do their utmost to stop the cycle of violence and bring the perpetrators of this heinous act to justice.

Mr. Djinnit reiterates the support of the United Nations to an effective regional cooperation to put an end to the terrorism threat and Boko Haram attacks.

###

---

*Communications and Public Information Office*

*Kouider Zerrouk, Chief CPIO – (+221) 33-869-8560 / 77- 3324928 – [zerrouk@un.org](mailto:zerrouk@un.org)*

*Guilaine Thébault Diagne, Officer – (+221) 33-869-8585 / 77- 4309946 – [thebault-diagne@un.org](mailto:thebault-diagne@un.org)*

*Web: <http://unowa.unmissions.org> - [https://twitter.com/UN\\_UNOWA](https://twitter.com/UN_UNOWA)*



UNITED NATIONS OFFICE FOR WEST AFRICA

# UNOWA

BUREAU DES NATIONS UNIES POUR L'AFRIQUE DE L'OUEST

## STATEMENT

### M. Djinnit condamne la reprise des attaques odieuses au Nigeria

**Dakar, 24 juillet 2014** – Le Représentant Spécial du Secrétaire général des Nations Unies (RSSG) pour l'Afrique de l'Ouest et Haut représentant du Secrétaire général au Nigeria, M. Saïd Djinnit, condamne fermement les meurtres de civils qui auraient été perpétrés par le groupe Boko Haram à Damboa, dans l'Etat de Borno, en fin de semaine dernière, et hier, à Kaduna, dans l'Etat de Kaduna.

M. Djinnit exprime sa profonde indignation après les attaques, dont le bilan, selon les premiers rapports, s'élèverait à plus de 130 morts et environ 15000 personnes déplacées à Maiduguri, capitale de l'Etat de Borno, et dans les villes voisines de Biu et Goniri.

M. Djinnit présente ses condoléances aux familles endeuillées et renouvelle sa solidarité et sa sympathie aux victimes, ainsi qu'au gouvernement et au peuple du Nigeria.

Il encourage les autorités nigérianes à faire tout leur possible pour endiguer le cycle de violence et traduire en justice les auteurs de ces actes odieux.

M. Djinnit réitère l'engagement des Nations Unies à appuyer la mise en œuvre effective d'une coopération régionale, pour mettre fin à la menace terroriste et aux attaques du groupe Boko Haram.

###

---

*Communications and Public Information Office*

*Kouider Zerrouk, Chief CPIO – (+221) 33-869-8560 / 77- 3324928 – [zerrouk@un.org](mailto:zerrouk@un.org)*

*Guilaine Thébault Diagne, Officer – (+221) 33-869-8585 / 77- 4309946 – [thebault-diagne@un.org](mailto:thebault-diagne@un.org)*

*Web: <http://unowa.unmissions.org> – [https://twitter.com/UN\\_UNOWA](https://twitter.com/UN_UNOWA)*